



CMP/MAR/2026/0011

**إعلان نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية**  
**Ordinary & Extraordinary General Meeting Results**

Date	25/03/2026	التاريخ
Name of Listed Company	مجموعة جي إف إنش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة المدرجة
Day and Date of the Meeting	الأربعاء Wednesday 25/03/2026	تاريخ ويوم الاجتماع
Start time of the Meeting	11:30 am Bahrain Time	توقيت بدأ الاجتماع
End time of the Meeting	12:15 pm Bahrain Time	توقيت نهاية الاجتماع
Venue of the Meeting	مبنى جي إف إنش هاوس بمرفأ البحرين المالي - الواجهة البحرية GFH House, Bahrain Financial Harbour - Sea Front	مكان انعقاد الاجتماع
Chair of the Meeting	السيد عبدالمحسن الراشد Mr. Abdulmohsen Al Rashed	رئيس اجتماع الجمعية العامة
Quorum of the Total Attendance	61.79%	نصاب الحضور الإجمالي
<b>Decisions and Resolutions of the Annual General Meeting:</b>	<b>القرارات الصادرة عن اجتماع الجمعية العامة العادية:</b>	
The following items of the agenda have been approved: 1. The minutes of the previous Annual General meeting held on 20 March 2025. 2. The Board of Directors' report on the Group's business activities for the year ended 31 December 2025. 3. The Sharia Supervisory Board's report on the Group's business activities for the year ended 31 December 2025. 4. The external auditor's report on the financial year ended 31 December 2025. 5. The consolidated financial statements for the financial year ended 31 December 2025. 6. The Board of Directors' recommendation to allocate the net profit for the year 2025 as follows: <ul style="list-style-type: none"><li>To transfer an amount of US\$ 14,011,000 to the statutory reserve.</li><li>To allocate an amount of US\$ 7,000,000 for the benefit of GFH Foundation and payment of the zakat due on the Group's shares.</li><li>To distribute cash dividends of 10.11% of the nominal value of all the ordinary</li></ul>	تمت الموافقة على بنود جدول الأعمال التالية: 1. محضر اجتماع الجمعية العامة العادية السابق والمنعقد بتاريخ 20 مارس 2025م. 2. تقرير مجلس الإدارة عن أعمال المجموعة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م والمصادقة عليه. 3. تقرير هيئة الرقابة الشرعية عن التدقيق في أعمال المجموعة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م. 4. تقرير مراقبي الحسابات الخارجيين عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م. 5. البيانات المالية الموحدة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م والمصادقة عليها. 6. توصية مجلس الإدارة بتخصيص صافي أرباح العام 2025م على النحو التالي: <ul style="list-style-type: none"><li>• ترحيل مبلغ وقدره 14,011,000 دولار أمريكي إلى الاحتياطي القانوني.</li><li>• اعتماد تخصيص مبلغ قدره 7 ملايين دولار أمريكي لصالح جي إف إنش فاؤندينش (GFH Foundation) وسداد الزكاة الواجبة على أسهم المجموعة.</li><li>• توزيع أرباح نقدية عن كافة الأسهم العادية، باستثناء أسهم الخزينة، بنسبة 10.11 % من القيمة الاسمية للسهم بما يصل إلى مبلغ 100 مليون دولار أمريكي، أي ما يعادل</li></ul>	

shares, net of treasury shares, up to US\$ 100 million, equivalent to US\$ 0.0268, BD 0.0101, UAE dirhams 0.0984 per share, this includes interim cash dividends of USD 0.0053 that were distributed to shareholders on 11 September, 2025.

- To transfer the remaining amount of approximately US\$ 19,099,000 as retained earnings for next year.

- The Board's recommendation to allocate an amount of US\$3,000,000 as remuneration for members of the Board of Directors.
- The corporate governance report for the financial year ended 31 December 2025, and the Group's compliance with all the governance requirements issued by the Ministry of Industry and Commerce and Central Bank of Bahrain.
- Transactions concluded during the ended year with any related parties or major shareholders of the Group, as indicated in Note 24 of the financial statements for the year 2025 and the Board of Directors' Report, pursuant to the provisions of Article (189) of Bahrain's Commercial Companies Law.
- Buy back Group shares (treasury shares) not exceeding 10% of the total shares issued for the following purposes, subject to obtaining the Central Bank of Bahrain's approval:
  - Attracting strategic shareholders in line with the criteria and benefits as set by the group for this category, and subject to Central Bank of Bahrain's approval on every sale transaction.
  - Provide market liquidity.
  - Staff Share Incentive Program.
- The appointment / reappointment of the external auditors of the Group for the year ended 31 December 2026 and authorize the Board of Directors to set their fees (subject to obtaining the Central Bank of Bahrain's approval).
- Release the Board of Directors from liability in respect of their acts for the financial year ended 31 December 2025.
- Any recent issues in accordance with Article (207) of the Commercial Companies Law.

0.0268 دولار أمريكي / 0.0101 دينار بحريني / 0.0984 درهم إماراتي ويشمل ذلك الأرباح النقدية المرحلية بقيمة 0.0053 دولار أمريكي التي تم توزيعها على المساهمين بتاريخ 11 سبتمبر 2025.

- ترحيل المتبقي، أي ما يقارب مبلغ وقدره 19,099,000 دولار أمريكي كأرباح مستبقاه للعام القادم.

- توصية مجلس الإدارة باعتماد مبلغ وقدره 3,000,000 دولار أمريكي كمكافأة لأعضاء مجلس الإدارة.
- تقرير الحوكمة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م والتزامات المجموعة بمتطلبات الحوكمة الصادرة عن وزارة الصناعة والتجارة ومصرف البحرين المركزي والمصادقة عليه.
- التبليغ عن الموافقة على أي عمليات جرت خلال السنة المالية المنتهية مع أي أطراف ذات علاقة أو مع مساهمين رئيسيين في المجموعة كما هو مبين في توضيح رقم 24 من البيانات المالية لعام 2025 وتقرير مجلس الإدارة تماشياً مع المادة ( 189 ) من قانون الشركات البحريني.
- إعادة شراء أسهم المجموعة (أسهم خزينة) بما لا يتجاوز 10 % من إجمالي الأسهم الصادرة للأغراض التالية، وذلك خاضع لموافقة مصرف البحرين المركزي:
  - استقطاب المساهمين الاستراتيجيين بما يتماشى مع المعايير والأهداف التي وضعتها المجموعة لجذب هذه الفئة وبحث تخضع كل عمليات البيع على المساهمين الاستراتيجيين لموافقة مصرف البحرين المركزي.
  - توفير السيولة للسوق
  - برنامج حوافز أسهم الموظفين
- تعيين / إعادة تعيين مدققي حسابات المجموعة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026م، وتفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم (شريطة الحصول على موافقة مصرف البحرين المركزي).
- إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن كل ما يتعلق بتصرفاتهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م.
- ما يستجد من أعمال طبقاً للمادة (207) من قانون الشركات التجارية.



The Important Dates with Regards to Dividends		التواريخ المهمة فيما يخص توزيع الأرباح
General Meeting Date	25/03/2026	تاريخ اجتماع الجمعية العامة
Cum-Dividend Date	30/03/2026	آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح
Ex-Dividend Date	31/03/2026	تاريخ تداول السهم بدون استحقاق
Record Date for Bahrain Bourse, Dubai Financial Market and Abu Dhabi Securities Exchange listed shares	01/04/2026	يوم الاستحقاق للأسهم المدرجة في بورصة البحرين وسوق دبي المالي و سوق أبوظبي للأوراق المالية
Record Date for Boursa Kuwait listed shares	02/04/2026	يوم الاستحقاق للأسهم المدرجة في بورصة الكويت
Payment Date	15/04/2026	يوم الدفع

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	



## عمومية "جي إف إتش المالية" توافق على توزيع أرباح نقدية بنسبة 10.11%



**المنامة، البحرين – 25 مارس 2026:** أعلنت مجموعة جي إف إتش المالية ("جي إف إتش" أو "المجموعة") عن نتائج اجتماعي الجمعية العامة العادية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، والذين عُقدوا اليوم في مبنى جي إف إتش هاوس بمرفأ البحرين المالي، مع إتاحة المشاركة للمساهمين عبر وسائل الاتصال المرئي.

وخلال اجتماع الجمعية العامة العادية، وافق المساهمون على مجموعة من القرارات الرئيسية التي تعكس الأداء القوي للمجموعة وتعزز من مسارها الاستراتيجي، حيث تمت الموافقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 10.11% من القيمة الاسمية لكافة الأسهم العادية، باستثناء أسهم الخزينة، بما يصل إلى 100 مليون دولار أمريكي (أي ما يعادل 0.0268 دولار أمريكي/ 0.0101 دينار بحريني / 0.0984 درهم إماراتي للسهم الواحد) شاملاً الأرباح النقدية المرحلية البالغة 0.0053 دولار أمريكي التي تم توزيعها على المساهمين في 11 سبتمبر 2025.

كما صادق المساهمون على محضر اجتماع الجمعية العامة العادية السابق المنعقد في 20 مارس 2025، إضافة إلى اعتماد تقرير مجلس الإدارة حول أعمال المجموعة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، وتقرير هيئة الرقابة الشرعية وتقرير مدققي الحسابات الخارجيين، إلى جانب البيانات المالية الموحدة للسنة المالية 2025.

ووافق المساهمون كذلك على تحويل مبلغ 14.011 مليون دولار أمريكي إلى الاحتياطي القانوني، وتخصيص 7 ملايين دولار أمريكي لصالح مؤسسة جي إف إتش فاؤندينش وسداد الزكاة الواجبة على أسهم المجموعة، مع ترحيل نحو 19.099 مليون دولار أمريكي كأرباح مستتقة للعام القادم. وشملت الموافقات أيضاً اعتماد مبلغ 3 ملايين دولار أمريكي كمكافأة لأعضاء مجلس الإدارة، والمصادقة على تقرير الحوكمة والالتزام المجموعة بمتطلبات الحوكمة الصادرة عن وزارة الصناعة والتجارة ومصرف البحرين المركزي،



إضافة إلى الإفصاح والموافقة على أي معاملات تمت مع أطراف ذات علاقة أو مساهمين رئيسيين وفق المادة (189) من قانون الشركات التجارية البحريني.

كما وافق المساهمون على إعادة شراء أسهم خزينة بما لا يتجاوز 10% من إجمالي الأسهم الصادرة، وذلك لأغراض تشمل استقطاب مساهمين استراتيجيين وتوفير السيولة في السوق ودعم برنامج حوافز أسهم الموظفين، مع خضوع ذلك لموافقة مصرف البحرين المركزي.

إضافة إلى ذلك، وافق المساهمون على تعيين أو إعادة تعيين مدققي الحسابات الخارجيين للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2026 وتفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم، إلى جانب إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن أعمالهم خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، والنظر في أي أعمال أخرى وفق المادة (207) من قانون الشركات التجارية.

وفي معرض تعليقه على نتائج الاجتماع، صرّح السيد هشام الرئيس، الرئيس التنفيذي وعضو مجلس الإدارة في مجموعة جي إف إنش المالية، بالقول: "نعكس نتائج اجتماع الجمعية العامة لهذا العام الثقة المتواصلة التي يوليها مساهمونا لاستراتيجية جي إف إنش ومسار نموها المستدام. ويأتي إقرار توزيع أرباح نقدية مجزية ليعكس قوة الأداء المالي للمجموعة واستمرارها في تحقيق قيمة مستدامة للمساهمين، بينما نواصل تطوير نموذج أعمالنا المصرفي والاستثماري وتعزيز حضورنا في الأسواق الإقليمية والعالمية."

وأضاف الرئيس: "نواصل العمل على تعزيز متانة مركزنا المالي والحوكمي، مع توسيع قاعدة مساهمينا الاستراتيجيين ودعم سيولة أسهمنا في الأسواق. كما تتيح برامج الحوافز المرتبطة بالأسهم استقطاب الكفاءات وتحفيز الأداء المؤسسي. ومع هذه المبادرات، نتطلع إلى مواصلة البناء على إنجازاتنا وتوسيع محفظة استثماراتنا في القطاعات الحيوية بما يدعم نمو المجموعة في السنوات المقبلة."

يُذكر أن مجموعة جي إف إنش المالية تدير أصولاً وأموراً تبلغ قيمتها نحو 24 مليار دولار أمريكي، بما في ذلك محفظة استثمارية عالمية تمتد عبر منطقة الشرق الأوسط وأوروبا وأمريكا الشمالية، وتغطي قطاعات الخدمات اللوجستية والرعاية الصحية والتعليم والتكنولوجيا والعقارات. كما أن أسهم المجموعة مدرجة في بورصة البحرين وسوق أبوظبي للأوراق المالية وبورصة الكويت وسوق دبي المالي.

## -النهاية-

### نبذة حول مجموعة جي إف إنش المالية ش.م.ب:

تُعد مجموعة جي إف إنش المالية، المرخصة كبنك إسلامي من الفئة الشاملة من قبل مصرف البحرين المركزي، والتي يقع مقرّها الرئيسي في مبنى جي إف إنش، ص.ب. 10006، الواجهة البحرية – المنامة، مملكة البحرين، واحدة من أبرز المجموعات المالية المعترف بها في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي. وتشمل أعمال المجموعة إدارة الثروات والاستثمار، والائتمان والتمويل، والخزانة والاستثمارات الخاصة، ويبلغ حجم الأصول والأموال التي تديرها حوالي 24 مليار دولار أمريكي. وتركّز استثمارات المجموعة بشكل رئيسي في دول مجلس التعاون الخليجي والولايات المتحدة الأمريكية وأوروبا. كما أن مجموعة جي إف إنش مدرجة في بورصة البحرين، وسوق أبوظبي للأوراق المالية، وبورصة الكويت، وسوق دبي المالي. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: [www.gfh.com](http://www.gfh.com).

لمزيد من المعلومات والاستفسارات الإعلامية، الرجاء الاتصال بـ:



نوال الناجي

مدير أول – قسم العلاقات المؤسسية، مجموعة جي إف إتش المالية

هاتف: +973 17538538

البريد الإلكتروني: [nalnaji@gfh.com](mailto:nalnaji@gfh.com)

الموقع الإلكتروني: [www.gfh.com](http://www.gfh.com)



## GFH GENERAL ASSEMBLY APPROVES 10.11% CASH DIVIDEND



**Manama, Bahrain – 25 March 2026:** GFH Financial Group (“GFH” or “the Group”) today announced the successful conclusion of its Annual General Meeting (AGM), held at GFH House, Bahrain Financial Harbour, for the financial year ended 31st December 2025, with shareholders also able to participate via virtual attendance.

During the Annual General Meeting, shareholders approved a number of key resolutions reflecting the Group’s strong performance and supporting its strategic growth trajectory. Shareholders endorsed the Board of Directors’ recommendation to distribute cash dividends of 10.11% of the nominal value of all ordinary shares, excluding treasury shares, amounting to up to US\$100 million (equivalent to US\$0.0268 / BD0.0101 / AED0.0984 per share) including the interim cash dividend of US\$0.0053 that was distributed to shareholders on 11 September 2025.

Shareholders also ratified the minutes of the previous Annual General Meeting held on 20th March 2025, in addition to approving the Board of Directors’ report on the Group’s activities for the financial year ended 31st December 2025, the Sharia Supervisory Board report, the external auditors’ report and the consolidated financial statements for the year 2025.

In addition, shareholders approved the transfer of US\$14.011 million to the statutory reserve, the allocation of US\$7 million to GFH Foundation and payment of the zakat due on the Group’s shares, and the carry forward of approximately US\$19.099 million as retained earnings for the coming year. Other approvals included US\$3 million as remuneration for the Board of Directors, as well as the ratification of the corporate governance report and the Group’s compliance with governance requirements issued by the Ministry of Industry and Commerce and the Central Bank of Bahrain, in addition to



the disclosure and approval of transactions conducted with related parties or major shareholders pursuant to Article (189) of Bahrain's Commercial Companies Law.

Shareholders also approved the repurchase of treasury shares not exceeding 10% of the total issued shares, subject to the approval of the Central Bank of Bahrain. The share buyback aims to attract strategic shareholders, enhance market liquidity and support the Group's employee share incentive programme.

Furthermore, shareholders approved the appointment or reappointment of the Group's external auditors for the financial year ending 31st December 2026, authorising the Board of Directors to determine their fees, in addition to discharging the Board of Directors from liability for their actions during the financial year ended 31st December 2025, and considering any other matters in accordance with Article (207) of the Commercial Companies Law.

Commenting on the outcomes of the meetings, **Mr Hisham Alrayes, Chief Executive Officer and Board Member of GFH Financial Group**, said: "The outcomes of this year's AGM reflect the continued confidence of our shareholders in GFH's strategy and long-term growth trajectory. The approval of a strong cash dividend reflects the Group's financial performance and its continued ability to deliver sustainable value to shareholders, while we continue to evolve our banking and investment model, and strengthen our presence across regional and global markets."

He added: "We remain committed to strengthening our financial and governance framework while broadening our base of strategic shareholders and enhancing the liquidity of our shares in the market. Our share-based incentive programmes also play a key role in attracting top talent and driving institutional performance. Through these initiatives, we look forward to building on our achievements and further expanding our investment portfolio across key sectors to support the Group's growth in the years ahead."

GFH Financial Group currently manages assets and funds valued at approximately US\$24 billion, including a global investment portfolio spanning the Middle East, Europe and North America, across sectors including logistics, healthcare, education, technology and real estate. GFH's shares are listed on the Bahrain Bourse, Abu Dhabi Securities Exchange, Boursa Kuwait and Dubai Financial Market.

**-Ends-**

**About GFH Financial Group B.S.C.**

GFH Financial Group, licensed as an Islamic wholesale bank by the Central Bank of Bahrain and headquartered at GFH House, P.O. Box 10006, Manama Sea Front, Kingdom of Bahrain, is one of the most recognised financial groups in the GCC region. Its businesses include Wealth & Investment Management, Credit & Financing Income and Treasury & Proprietary Income, with assets and funds under management of around US\$24 billion. The Group's investments are principally focused across the GCC, the United States and Europe. GFH is listed in Bahrain Bourse, Abu Dhabi Securities Exchange, Boursa Kuwait and Dubai Financial Market. For more information, please visit [www.gfh.com](http://www.gfh.com).



**Media Contacts:**

**GFH Financial Group**

**Nawal Al-Naji**

Senior Manager- Corporate Communications

Tel: +973 17538538

Email: [nalnaji@gfh.com](mailto:nalnaji@gfh.com)

Website: [www.gfh.com](http://www.gfh.com)